
RESERVATION 

Jag reserverar mig mot KSAU’s beslut i frågan om ”hantering av anslag till 

kommunfullmäktiges förfogande år 2023” till förmån för eget yrkande. 

Det underskott som prognostiseras på gymnasiet är inte möjligt för 

gymnasieverksamheten själv att hantera utan kommer att behöva kompenseras 

med resurser från grund- och/eller förskoleverksamhet. Att hantera situationen på 

detta sätt är ur min synpunkt inte gynnsamt för kommunen och dess invånare, 

eftersom Lomma redan ligger lågt i lärartäthet och högt i antalet barn i 

barngrupper. Därför bör gymnasieverksamheten kompenseras fullt ut. 
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